
Tóth-Nagy Anna 

Már iskolás korom óta foglalkoztatott a gondolat, hogy felnőttként gyermekekkel foglalkozhassak. 

Elsőként a védőnő szak és a tanító szak volt a kitűzött cél, végül az élet a betegápolás felé sodort. 

Szegeden végeztem diplomás ápolóként, majd utána két évig dolgoztam a szegedi gyermekklinikán. 

2018-ban költöztünk ide Soltvadkertre férjemmel. Ekkor döntöttem el, hogy megvalósítom álmomat 

és jelentkeztem a Neumann János Egyetem óvodapedagógus szakára. 2021-ben végeztem a főiskolán 

és közben született egy kisfiam, Ákos.  

Különösen jól eső érzés számomra, hogy egy olyan óvodában dolgozhatok, ahol fontos a keresztény 

hit, hiszen gyermekkoromban engem is ebben a hitben neveltek. Nagy öröm a család számára, hogy a 

férjem után a kisfiam is az Evangélikus Óvoda falai között növekedhet. 


